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13th Asia Adult Expo:  

100% Adult Product Trading Platform in Asia 

第 13屆亞洲成人博覽 : 100%成人產業貿易平臺 

 
The Asia Adult Expo (AAE) is an annual trade show that focuses on the adult 
industry in Asia. The event brings together manufacturers, distributors, retailers, 
and other professionals from the adult industry to showcase their products and 
services, network with industry peers, and attend educational seminars and 
workshops. AAE 2023 will be held from 29-31 August 2023 at Hong Kong Convention 
and Exhibition Centre Hall 5FG.  
 
As an international trade exhibition of adult industry in Asia Pacific for the 13th 
Edition, this year's expo promises to be the biggest and best yet, with double up its 
size in net exhibiting area and over 50% new suppliers engaging more 
diversifications. 
 
AAE features a wide range of products and services related to the adult industry 
including sex toys, lingerie, lubricants, BDSM products, adult novelties and more. 
Exhibitors from around the world, especially from Asia, come to the expo to display 
their latest products and technologies and attendees have the opportunity to explore 
the latest trends and innovations in the industry. 
 

亞洲成人博覽(AAE)是一年一度專注成人產業貿易的專業展覽，將於 8 月 29 至 31 日 假香港

會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行。 

 

作為亞太地區成人產業貿易的盛事，亞洲成人博覽今年迎來了第 13屆，展會規模為歷屆最

大，展覽面積比上屆翻了一倍，其中一半以上為展會新面孔，採購商將會見到更多新產品，

認識更多新的合作夥伴。 
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本屆亞洲成人博覽將會展示一系列最新成人產品，其中包括成人玩具及情趣用品，性感內

衣，潤滑油，BDSM皮制服飾等等。來自亞洲以至世界各地的展商，將會展示他們的最新產

品和技術，與會者將可體驗到成人產業的最新潮流和創新意念。 
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Dongguan Lijoin Industrial Co., Ltd.  

東莞市葉合實業有限公司 (China 中國)  

Booth no: D25 
Lijoin Industrial Co., Ltd. was found in 2014. We are an experienced 

manufacturer who has been engaged in the field of novelties products almost 

ten years. We provide OEM & ODM service, our R&D team can develop new 

products according your need. 

Our assortment focuses on Handheld / Handfree masturbator, Butt / Torso 

masturbator, Dual density / color masturbator, Functioning masturbator 

(Vibrating / Suctioning / Moaning), Life size doll (TPE, Silicone), Realistic dildo 

(PVC, TPE, Silicone, Liquid Silicone), Vibrating massager. All collections have 

been passed REACH / SVHC / POP / PROP 65 which full fill Europe & US 

markets requirements. Perfect quality and competitive prices in the worldwide 

market. Flexible multi-cooperation ways are always welcome and appreciated! 

 

東莞市葉合實業有限公司是集研發，生產，銷售為一體的成人用品生產製造
企業，公司成立於 2014年，我們除了為國內外品牌商,管道批發及電商客戶
提供專業的研發定制,生產及代工服務。還具有豐富的自主研發及製作經驗,數
百款品類可供客戶隨心選購.並確保每月出新不斷. 

我們的產品品類: 各類大小名器, 屁股倒模，半身娃娃, 雙硬度及雙色倒模, 帶
震動，允吸及發音功能倒模, 全身娃娃（TPE,矽膠), 模擬陽具（PVC,TPE,矽
膠）, 女用振動按摩器具. 所有產品均已通過 ROHS/CE/REACH / SVHC / 

POP / PROP 65 完全滿足國內外市場要求. 我司秉承「追求品質卓越，客戶
至上，健康快樂為根源」的經營理念，根據市場需求，不斷增加產品的品類
及服務，產銷過百系列產品. 優質的品質、合理的價格、多樣的合作方式、快
捷發貨及服務，崇高的信譽贏得了廣大代工客戶一致好評和大力支持。守護
健康與幸福,讓生活更有情趣!

 

Shenzhen Aiyile Electronic Technology Co., LTD  

深圳市艾易樂電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: M07 
Shenzhen Aiyile Electronic Technology Co., LTD. was founded in 

2015, focusing on the adult sex industry for many years, the product 

set independent research and development, design, production and 

assembly, sales and after-sales service in one, at the same time to 

provide customers with ODM/OEM services, and has a perfect 

finished product storage warehouse, has formed a complete product 

system, and constantly increase the investment in product 

development.  Optimize product design and innovation, improve 

product quality, enrich product mix, committed to bring high quality 

sex life experience for the majority of users. 

  

深圳市艾易樂電子科技有限公司成立於 2015年，專注成人情趣行業
多年，產品集自主研發、設計、生產裝配、銷售以及售後服務於一
體，同時為客戶提供 ODM/OEM 服務，並有完善的成品存儲倉庫，
現已形成完整產品體系，並不斷加大對產品開發的投入，優化產品
設計創新，提升產品品質，豐富產品組合，致力於為廣大使用者帶
來高品質的情趣生活體驗。 

 

 

EXHIBITOR HIGHLIGHT  
展商預覽 
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Shenzhen Spade Novelty Co., Ltd. 

深圳市黑桃服饰有限公司 (China 中國)  

Booth no: A08  
 
Shenzhen Spade Novelty Co., Ltd is a professional manufacturer specialized in R&D, design and sales of 

BDSM products. With almost 20 years experience of production and exporting BDSM Bondage & Fetish, 

Shenzhen Spade offers more than 10000 different products.Thanks to its quality material, superior production 

technology and considerate service, Shenzhen Spade has established long term business relationships with 

many world’s top brands and companies, and exported products to more than 70 oversea countries. 

 

Bekinky is a brand under Shenzhen Spade, which mainly develop and sell 

professional SM training tools as well as sex toys for men and women. The 

founder Lisa insists the philosophy of “Original Design and Carefully 

Selection” aiming to provide unique and high quality sex toys. 

 

深圳市黑桃服飾有限公司於 2005 年誕生於中國深圳，是一家專業研發，設
計，生產和銷售 BDSM產品以及周邊性玩具的企業。有著近 20年的生產和出
口性用品經驗，產品種類逾 10000 種。因其優等的材質，優越的生產工藝，
穩定且優質的服務，得到諸多客戶的認可與信賴，並與世界多家 top品牌和公
司達成合作，出口產品遠銷海外 70 餘國家......旗下品牌“Bekinky”，品牌創
始人 lisa，品牌定位:原創設計，嚴選好物；主營專業 SM調教系列、男女情趣
另類性玩具，旨在提供低門檻、高品質 BDSM情趣道具。 

 

 
BAIAILE HONGKONG LIMITED  

百愛樂（香港）實業有限公司 (Hong Kong 香港)  

Booth no: K23 
 

Baiaile is a professional manufacturer of sex toys, sexy novelties and sexual wellness products. We provide 

one-stop design & manufacture solution for your sex toy business, from new product developing to mass 

production and shipment. 

 

We’ve dedicated in this industry for 15 years, our factory located in 

Dongguan City, it covers an area of 5000 square meters and owns over 150 

valuable and skilled core employees, and it is composed of 3 production 

workshops - automatic injection plastic workshop, pouring plastic workshop 

and electronic assembling workshop, so that we're able to produce various 

kinds of sex toys with different materials and technics. So far, our major 

product line includes vibrator, wand massager, foreplay stimulator, prostate 

massager, dildo, butt plug, male masturbator, penis pump, cock ring, cock 

sleeve... 

 

With the advanced R&D capability, comprehensive production capability and strict quality assurance system, 

Baiaile is keen to ensure every customers' satisfaction. 

 

百愛樂是一家專業從事成人用品性玩具產品的製造商，我們能為您的成人用品
業務提供一站式設計、生產製造解決方案。我們專注成人用品行業 15 年，工
廠位於東莞市，佔地 5000㎡，擁有 150多名核心員工。工廠由自動注塑、澆
注和電子裝配三個車間組成，因此我們能夠生產各種材質和工藝的性玩具，包
括：振動棒、吮吸器、前列腺按摩器、模擬陽具、肛塞、男性自慰器、助勃
器、鎖緊圈、陽具套等。憑著先進的研發能力、綜合全面的生產能力和嚴格的
質量保證體系，白愛樂致力確保每位合作客戶都能放心、滿意。 
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Shenzhen Bestbon Technology Co., Ltd 

深圳市貝思邦科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: B45 
 

Shenzhen Bestbon Technology Co., Ltd, located in Shenzhen Longgang 

Baolong, is a global enterprise focusing on high-end fashion adult products with 

research and development, production, sales, brand operation. To meet the 

concept of fashion, safety, sexy and healthy, and focusing on the innovative 

research and development of sex toys. Strictly control of the production quality, 

and we have provided R & D and technical services for customers in many 

countries and regions, continue to provide professional ODM, OEM processing 

services for global customers, sincerely welcome friends from all walks of life to 

visit our company to investigation, negotiation and cooperation. 

 

深圳市貝思邦科技有限公司, 坐落于深圳龍崗寶龍，是一家專注于高端時尚成
人用品研發、生產、銷售、品牌運營的全球性企業。以滿足時尚安全性感健
康為理念，專注于成人玩具用品的創新研發。嚴控生產品質,已為多個國家和
地區的客戶提供過研發及技術服務，並持續為全球客戶提供專業的 ODM、
OEM代加工服務,熱誠歡迎各界朋友蒞臨本司參觀、考察、洽談合作。

 
 
Shenzhen Diesel Medical Equipment Co., Ltd  

深圳迪賽爾醫療器械有限公司 (China 中國)  

Booth no: F43 
 
DESIRE MEDICAL DEVICES CO.,LTD is an adult product 
enterprise that integrates product research and development, 
design, production and sales. It has its own independent factory 
and production equipment, and its main products include egg 
series, vibration stick series, wearable anal plugs and airplane 
cups, etc. The company has accumulated many years of 
production experience, established a sound quality 
management system, and has been an OEM manufacturer for 
many brand owners. The company's independently developed 
products have also been recognized by the market. We 
sincerely invite friends to visit and guide us, and discuss 
cooperation! 

迪賽爾醫療器械有限公司是一家集產品研發設計，生產銷售為一
體的成人企業，擁有自己的獨立廠房和生產設備，主打產品有跳
蛋系列、震動棒系列、穿戴系列後庭以及飛機杯系列等，積累了
多年的生產經驗，建立了完善的品質管制體系，曾經為多家品牌
商代工，公司旗下自主研發的產品也得到市場的認可，我們真誠
邀請朋友們蒞臨指導共商合作！ 
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Bowin Creative Technology (HK) Co., Limited 

博盈創新科技香港有限公司 (Hong Kong 香港)  

Booth no: C47 
 

BOWIN CREATIVE TECHNOLOGY specialized for the health and environment 
protective adults products making for many years. The factory located in 
Ruihong industrial Zone Dalingshan Town, Dongguan China. Factory can fulfill 
client’s one stop service, due to R&D, wonderful OEM & ODM manufacturing 
capabilities.   
 
Factory advantages: 
1. Excellent dildos collections : silicone sliding skin dildos, mixing color dildos, 
rainbow dildos glow in dark dildos, single and dual layer dildos; also can 
customize the shapes and colors as well.  
2. Full silicone coating items, as AV wand, vibes, eggs , anal toys and super 
softer silicone masturbators  
Welcome you to visit our factory on site! 

 
博盈創新科技一直以來致力於健康環保的成人用品，工廠坐落在東莞大嶺山鎮
瑞紅工業園。工廠擁有自己的設計團隊，優秀的 OEM&ODM 製造能力，一站
式服務客戶的需求。 

1. 陽具系列：矽膠擼皮陽具，混色陽具，彩虹陽具；夜光混色陽具，單雙密
度陽具； 電動伸縮陽具；根據客戶來樣，來圖定制陽具。 

2. 矽膠全包膠產品：棒子，跳蛋，後庭和柔軟矽膠飛機杯系列 

歡迎新老客戶來廠驗廠合作！ 

 
 

Dongguan Webliss Electronic Technology Co., Ltd  

東莞市威利仕電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: P08 
 

Dongguan Webliss Electronic Technology Co., Ltd located in Dongguan City. We specialize all kinds of novelty 

toys about 8 years. We have own silicone and manufacturing shop. Our quality is always top for all customers 

and we established reliable relationship with abroad and amazon customers. Our aim is to be one of reliable 

suppliers for all customers around the world. 

 

東莞市威利仕電子科技有限公司坐落於製造之都東莞。公司專注于情趣用品開發，生產，銷售近 8 年。產品遠
銷歐美日等國家及地區。公司自有矽膠廠及配套組裝生產車間，產品品質穩定，跟多家亞馬遜公司穩定供貨多
年。公司秉承合作共贏為原則，將為客戶持續開發中高端情趣用品。 
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Shanghai Yizhen International Trade Co.,Ltd.  

上海宜臻國際貿易有限公司 (China 中國)  

Booth no: M02 
 

Yeahsoul is a professional design, production and processing company specializing 

in the production of Sexy lingerie, Fishnet tights, pantyhose and Cosplay&Festival 

Costume! Yeahsoul factory is located in Pujiang County, Zhejiang Province. Its sales 

department is located in Yiwu City and t the showroom is in Shanghai.Yeahsoul is 

always focus on product qualitiy. Now its integrity, strength and product quality have 

already been recognized by the industry. 

 

We undertake all kinds of orders for domestic and international trading. After years of 

efforts, Yeahsoul’s products have entered the European and American markets, and 

we have established a stable and long-term customer base in the United States, 

Europe, the Netherlands, Turkey, Brazil, Japan and other countries. 

 

Yeahsoul always develops new styles monthly to meet customers' needs. We have complete styles, 

competitive price, strong force of production , good credit 

,and have won the trust of our customers. 

 

YEAHSOUL是一家以生產情趣內衣，網襪，絲襪，連褲襪等產品的專業設
計，生產，加工公司！YEAHSOUL工廠位於浙江省浦江縣，銷售部位于義烏
市，並在上海擁有產品展廳。公司擁有完整、科學的品質管制體系。
YEAHSOUL的誠信、實力和產品品質也已獲得業界的認可。 

 

我們承接各種內貿外貿大、中、小訂單。經過多年努力，公司產品已打入歐洲
和美洲市場，並在美國、德國、法國、義大利、西班牙、荷蘭、土耳其、巴
西、韓國等國家建立起了穩固長期的客戶群。公司始終堅持新品開發，月月更
新，保障客戶利益，滿足客戶需求。我們產品款式齊全、價格合理，生產實力
雄厚，保證品質，重信用贏得了廣大客戶的信任。 

 
 

Realing Technology (Beijing) Co., Ltd  

睿靈科技（北京）有限公司 (China 中國)  

Booth no: A49 
 

Realing Technology (Beijing) Co., Ltd. was established in October 2019. The 

founding team comes from internationally renowned technology companies 

such as Xiaomi, Tencent, and Lenovo,. The product development is 

personally developed by the double champion team, which is the winner of 

the iF Gold Award and the Red Dot Supreme Award. The three major product 

lines of the Realing brand are "Silicon based Digital People","AI Doll", 

and"Portable Toys". Among them, the sales of Realing male dolls are leading 

globally, and they are highly praised by customers due to their exquisite 

artistic craftsmanship and numerous character images! 

 

睿靈科技（北京）有限公司，成立於 2019 年 10月。創始團隊來自小米、騰
訊，聯想等國際知名科技企業,。產品研發由 iF金獎、紅點至尊獎的獲得者
——雙冠軍團隊親力研發。Realing 品牌的三大產品線是「矽基數位人」
「AI Doll」「便攜玩具」。其中 Realing男娃銷量全球領先，憑藉藝術品級
的精緻做工和眾多的人物形象，深受客戶好評！ 
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Shanghai Realov Electronic Technology Co.,Ltd   

上海樂斟電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: L27 
 

REALOV derives its name from the English “Real Love”, meaning "true love". The company is located in 

Wilmington, USA and Shanghai, China. The products are jointly developed by senior Chinese and American 

designers, technologists and electronic engineers, which are manufactured in Shanghai. We are committed to 

designing and producing high-end sex toys that are safety, functional and fashionable.  

With the passion for art and beauty, REALOV integrates elegant and fashionable components into each 

product. 

 

Through technological innovation and utilizing cutting edge technology, REALOV continues to bring more 

modern product designs to consumers in order to achieve a cooler user experience. 

 

REALOV (睿樂 ) 之名源于英文  Real Love ，意為“真
愛”。公司位於美國威明頓和中國上海，產品由中美資深
外形設計師、工藝師、電子工程師共同研發，並在上海生
產。我們始終致力於設計和生產安全性、功能性與時尚性
相結合的高端情趣用品。 

 

出於對美的熱愛與執著，REALOV 將優雅與時尚融入每一
款情趣用品中。 

通過技術創新與前沿科技，REALOV不斷為消費者帶來更
現代的產品設計,以此達到更 cool的用戶體驗。 

 
 

DONGGUAN WELO HEALTH CARE PRODUCTS CO., LTD 

東莞市惟樂保健用品有限公司 (China 中國)  

Booth no: J26 
 

Dongguan WELO Health Products Co., Ltd. is a manufacturer specializing in the development and production 

of adult toys, with rich design experience, high quality supporting supplier system as well as standardized 

production management system; Advanced product design, excellent product quality, looking forward to win-

win cooperation with you.   

 

東莞市惟樂保健用品有限公司是一家專業開發生產成人玩具的廠家，設計經驗豐富，具有優質配套供應商體系，
以及標準化生產管理體系。產品設計超前，產品品質優良，期待與您合作共贏。 
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Dongguan Runse Electronic Technology Co., Ltd    

東莞市潤色電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: G50 
  

Dongguan Runse Electronic Technology Co.Ltd. is a comprehensive enterprise integrating R&D, production 

and sales with services. It has obtained IS09001 scientific quality management system certification ; Each 

year, we design more than 70 new items for our OEM customers, and over 100 for ODM customers.that is 

why we are one of the most sought-after manufacturers trusted by big, luxury brand customers in all of 

Europe & the USA. 

 

Our main products are remote control liquid silicone massager., premium 

wand massager, rotation dual-motor vibrators,Kegel ball, SM toys,cock 

rings, intelligent heating masturbators with voice, anal beads and analplugs 

to the more sophisticated series of new innovations in material and functior 

technologies,  

Runse has always been in the full service of its valued customers so 

experier e firsthand what we can offer,We look forward to cooperating with 

you 

 

東莞市潤色電子科技有限公司是一家以客戶為中心的集研發，設計，生產，
銷售為一體的成人用品工廠；每年為我們的 OEM客戶設計 70多個專案，為
ODM客戶設計 100多個專案,受到歐洲和美國的大品牌客戶的信任。 

 

我們主要產品是遙控液態全包膠按摩器，AV棒，轉珠伸縮全包膠震動棒，凱
格爾啞鈴，公雞環，自慰器，肛門珠和肛門塞，智慧加熱觸頻語音吸吮飛機
杯到更複雜一系列新創新材料和功能技術； 

潤色一直在為其尊貴的客戶提供全面的服務，因此，請親身體驗我們能提供
服務；我們期待著與您合作，創造一個雙贏的未來！ 

 

 
 

Dongguan Jumei Toys Co., Ltd   

東芫市聚美玩具有限公司 (China 中國)  

Booth no: J27 
 

東莞市聚美玩具有限公司 是性保健品、充氣娃娃、矽膠器具等產品專業生產加工的公司，在充氣娃娃業界是龍
頭公司。擁有完整、科學的品質管制體系。實力和產品品質獲得業界的認可。歡迎各界朋友蒞臨參觀、指導和
業務洽談。 公司崇尚文化：誠信的處世原則，敬業的工作精神，嚴謹的工作態度，務實的工作作風 堅持“以
誠為本，不做假貨”的原則為廣大客戶提供優質的服務。 
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VTrump Technology Co., Ltd   

微傳智能科技(上海)有限公司 (China 中國)  

Booth no: B41 
 

VTrump Technology Co., Ltd was established in 2013 with its headquarters 

located in Shanghai.  We are specialized in the design, development, and 

production of erotic toys and Kegel products. Since 2013, we have been 

operating our brand Magic Motion, a sex tech & health wellness brand. In 

the same year, we launched our first app controlled toy in China, marking a 

significant milestone for us. It is worth mentioning that our innovative 

product, the Magic Flamingo, was honored as the Reddot Award winner in 

2016. In our pursuit of excellence, we recently unveiled a new line of 

interactive toys in May 2023. Our specialized product line now includes a 

wide range of items such as magic Kegels, magic wands, panty vibrators, 

cock rings, anal massagers, and strokers. 

 

Over the years, we have dedicated ourselves to technological and product 

advancements, resulting in the acquisition of various patents.  

Due to the exceptional quality and appeal of our offerings, our products have 

gained increasing popularity in Europe, South America, North America, and 

Asia. We eagerly anticipate the opportunity to collaborate with you. 

 

微傳智能科技于 2013年成立，總部上海，專注于健康類產品的設計、開發和
生產，主要運自有品牌 Magic Motion。同年，我們在中國首發了第一款 APP

控制的智慧情趣玩具。2016年“火烈鳥”獲得了德國紅點獎。2023年我們實
現了情趣產品真正意義上的遠端與互動。產品線覆蓋凱格爾球，按摩棒，震動
器，震動環，後庭類等。現擁有多項專利，產品遠銷歐洲、亞洲、南美、北
美.我們熱切地期待著與您合作。 

 
 
DongguanMengLinElectronicTechnologyCo.,Ltd 

東莞市夢林電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: E51 
 

Dongguan Meng Lin Electronic Technology Co.,Ltd is specialize in exclusive sex toy for years.We are able to 

design  products suit your market demand and offer a variety of special OEM & ODM programs with our 

Professional R&D team.We have flexible production capacity with several Plastic injection molding 

machines,silicone machines etc.We dedicated to all customers with high quality,satisfactory service. 

Everything is prepare for you.Welcome cooperation!  

 

東莞市夢林電子科技有限公司是一家專業生產成人用品、情趣用品的綜合廠家、總部設在：廣東省東莞市長安
鎮烏沙管理區。公司有自己的研發團隊、機器設備（矽膠機、注塑機）等生產一體的專業廠家多年以來一直以
誠信和實力來獲得業界的認可。歡迎各界朋友親臨來工廠指導和業務洽談。 
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YIWU JSY GARMENT CO.,LTD 

義烏市及時雨服飾有限公司 (China 中國)  

Booth no: C28 
 
JSY Company was founded in 2003, located in Yiwu, Zhejiang Province, China. 

※18+ years focus on Sexy lingerie, Party costumes, Yoga outfit and Swimsuit design & 

production. 

※200+ Skilled workers. ※10,000+ square meters Production workshop.  

※1,000+ new arrival annually. ※2 million+ sexy lingerie annual output. 

※Sedex and QIMA Manufacturing Audit Report.  

※Suppler of USA and EU brands such as An Summers, Love honey and Orion etc. 

We are ready to provide you with professional service and high-quality products.  
Welcome to contact us any time! 
 

1：JSY公司成立於 2003年，位於中國浙江義烏。 

2：有 18年的歷史專注於性感內衣，舞臺服裝，瑜伽套裝，游泳衣設計與生產。擁有豐富

的產品設計經驗及生產能力。 

3：擁有 10000多平方米的生產車間和 200多名熟練的技術工人。 

4：每年有 1000多款新的設計和年產能 200多萬套性感內衣。 

5：通過 Sedex 和 QIMA的工廠審計報告 

6：與歐洲品牌 Orion，Lovehoney ，AnnSummers等建立合作關係 

我方很高興為您提供專業的服務以及優質的產品，歡迎來信諮詢。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pre-Register Now! 立即優先登記成為專業買家! 

 

Organizer : 
主辦單位: 

Official Support: 
官方支持單位: 

Media Partner: 
媒體夥伴: 

 

  

 

 

https://onlinereg.bvexhibition.com/#/en_gb/aae2020/
https://onlinereg.bvexhibition.com/#/zh_hk/aae2020/

